
Folketingets Kommunaludvalg har den 14. oktober 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 8 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som hermed 
besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Maja Panduro (S).

Spørgsmål nr. 8:
’’ I ministerens svar på spørgsmål 239 (2009-10, KOU alm. del - spm. 239) 
skriver ministeren: "Jeg synes, at sagsbehandlingstiderne på de fleste sags-
områder ser fornuftige ud i forhold til de mål, som er opstillet". Ministeren be-
des uddybe, hvori det fornuftige består, idet sagsbehandlingstiderne på lands-
plan i perioden 2007-2010 er steget på samtlige sagsområder, bortset fra i sa-
ger om værgemål.”

Svar:
Jeg følger udviklingen i hver af de fem statsforvaltningers sagsbehandlingsti-
der i forhold til de mål, som er opstillet i statsforvaltningernes resultatkontrakt. 
For stort set alle sagsområder konstaterer jeg, at flere og i nogle tilfælde alle 
statsforvaltninger lever op til de krav, der stilles til den gennemsnitlige sagsbe-
handlingstid.  
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